
سه شنبه 28 آذر 1391 - 08:10

ناوهاي جنگي آمريكا زير چشم پهپادهاي ساخت ايران

خط توليد پهپاد «اسكن ايگل» به راه افتاد وحتي در سطح نيروهاي مسلح نيز عملياتي شده است و از اين پس ناوهاي

آمريكايي تحت نظارت اين «چشمان عقاب» خواهند بود.

فرمانده نيروي دريايي سپاه خبر داد
ناوهاي جنگي آمريكا زير چشم پهپادهاي ساخت ايران

خط توليد پهپاد &#171;اسكن ايگل» به راه افتاد وحتي در سطح نيروهاي مسلح نيز عملياتي شده است و از اين پس ناوهاي
آمريكايي تحت نظارت اين &#171;چشمان عقاب» خواهند بود.

دريادار علي فدوي فرمانده نيروي دريايي سپاه پاسداران انقلاب اسلامي صبح ديروز درحاشيه همايش جغرافيا، توسعه، دفاع و امنيت
با موضوع خليج فارس و تنگه هرمز كه در تالار غدير وزارت كشور برگزار شد، با حضور در جمع خبرنگاران به حضور كشورهاي فرامنطقه
اي در خليج فارس اشاره كرد و گفت: آمريكايي ها با ابزار نظامي در خليج فارس به دنبال ادامه سلطه نظامي خود بر دنيا هستند و اگر
اقدامات آمريكايي ها روندي به خود مي گيرد كه تشديدكننده ناامني باشد طبيعي است كه خود آنها نيز در خطر خواهند بود و همه

بايد بدانند كه خطر براي خليج فارس و تنگه هرمز خطر براي همه دنياست.
فدوي در خصوص شكار پهپاد آمريكايي توسط نيروي دريايي سپاه نيز اظهار داشت: وزارت دفاع آمريكا بعد از 5 روز اعلام كرد كه پهپاد

اسكن ايگل مربوط به آنهاست و هنوز چيزي به عنوان بازپس گيري آن مطرح نشده است.
وي اين پهپاد را ركورددار ساعت پروازي پهپادها در دنياست دانست و تصريح كرد: اسكن ايگل 30 ساعت مداومت پروازي دارد و

مراقبت خوبي از ناوهاي آمريكايي مي تواند داشته باشد.
فرمانده نيروي دريايي سپاه خاطرنشان كرد: اين سومين اسكن ايگلي بود كه گرفتيم و در موارد قبلي نيز تمام اطلاعات آنها را پياده
سازي كرده بوديم و در خط توليد قرار گرفته بود و مدتهاست در نيروهاي مسلح كشورمان (نيروي هوافضا و نيروي دريايي سپاه) مورد

استفاده قرار گرفته است.
فدوي تصريح كرد: اين پهپاد كاملاً تاكتيكي است و ركورد يك و نيم ميليون پرواز را پشت سر گذاشته است.

وي درباره برگزاري رزمايش هاي دريايي سپاه نيز گفت: حداقل در سال يك رزمايش داريم كه آن را اعلام مي كنيم و تعدادي رزمايش
نيز خبري نمي شوند. رزمايش هاي ما در دريا و آب هاي بين المللي اجرا مي شود و اثرات عملي خودش را دارد.

فدوي با بيان اينكه تا پايان سال رزمايشي در تنگه هرمز برگزار مي كنيم، تأكيد كرد: آمريكايي ها از توان نيروي دريايي سپاه اطلاعي
ندارند.

وي با تأكيد بر اينكه بايد به سرعت ايران را به يك كشور دريايي تبديل كنيم، گفت: ما توانمندي هاي خوبي براي مقابله با تهديدات
دشمن در خليج فارس داريم.

فرمانده نيروي دريايي سپاه در بخش ديگري از گفت وگوي خود با خبرنگاران، درباره تأثير چنين همايش هايي بر ديدگاه هاي حاكم بر
نيروي دريايي اظهار داشت: چنين همايش هايي و همچنين ارتباط با دانشگاه ها مي تواند رويكرد كشور را از بري به بحري تغيير دهد
و با توجه به اينكه هم اكنون تهديدات ما بيشتر از ناحيه درياست و همين طور بزرگ ترين منبع اقتصادي ما كه درآمدهاي نفتي است
از طريق دريا به دست مي آيد، بايد رويكردها را در كشورمان كه با سابقه اي چندين هزار ساله خشكي محور است به دريامحور تغيير
دهيم و اين همايش ها مي تواند روند اين تغيير را سرعت ببخشد. ما هم اكنون در يك فرصت تاريخي هستيم كه بتوانيم عقب

ماندگي چند هزار ساله خود را در دريا جبران كنيم.
فدوي يادآور شد: كشور ما داراي سواحل زيادي در درياست و متأسفانه جمعيت كمي در كنار دريا زندگي مي كنند كه ما بايد امكانات

بيشتري فراهم كنيم تا جمعيت بيشتري به سواحل بروند و توسعه در سواحل ما بيشتر اتفاق بيفتد.
وي به انتقال ستاد فرماندهي نيروي دريايي سپاه به بندرعباس اشاره كرد و گفت: در همان روزي كه من وارد اين نيرو شدم اين اتفاق
افتاد و البته براساس فرامين امام خامنه اي، ستاد نيروي دريايي به بندرعباس منتقل شد و همين مسئله منشأ اتفاقات خوبي در
جنوب شده است به طوري كه ما ساخت 300 موج شكن را در دستور كار داريم كه تاكنون توانسته ايم نزديك به 60 موج شكن در

ساحل درست كنيم و اين ركوردها در طول تاريخ ايران بي سابقه است.
فرمانده نيروي دريايي سپاه در پايان تأكيد كرد: ما بايد به استان هاي جنوبي نگاهي فرااستاني و فراملي داشته باشيم چرا كه آنها براي

ما اهميت بسيار زيادي دارند.
جزاير ايراني پايگاه هاي دفاعي و امنيتي در

خليج فارس
سرلشكر پاسدار سيد يحيي صفوي دستيار و مشاور عالي فرمانده معظم كل قوا در حاشيه همايش جغرافيا، توسعه، دفاع و امنيت در

جمع خبرنگاران گفت: جمهوري اسلامي ايران به عنوان قدرت برتر منطقه خليج فارس تضمين كننده صدور انرژي از اين منطقه است.
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وي افزود: جمهوري اسلامي ايران مايل به اين صدور نفت و تضمين كننده امنيت در اين منطقه است و سياست مسئولان عالي كشور
ايجاد امنيت پايدار منطقه اي است.

صفوي ادامه داد: البته اگر شرايطي بوجود بيايد و تهديدات نظامي عليه ايران صورت بگيرد، شرايط ديگري در منطقه رقم خواهد خورد
ولي برداشت ما اين است كه تهديدات نظامي نزديكي نداريم.

وي با اشاره به جزاير ايراني در خليج فارس گفت: در منطقه خليج فارس، بيشترين جزاير متعلق به ايران است خصوصاً جزايري كه
مشرف به تنگه هرمز هستند.

صفوي تأكيد كرد: جزاير قشم، هرمز، لارك، بوموسي، تنب بزرگ و تنب كوچك بالاترين اشراف را براي كنترل مسير ورود و خروج تمام
شناورها در خليج فارس براي ايران فراهم كرده است.

دستيار و مشاور عالي فرمانده كل قوا خاطرنشان كرد: جمهوري اسلامي ايران از اين جزاير به عنوان پايگاه هاي دفاعي و امنيتي در
زمان لازم براي ترميم كامل دفاع و امنيت پايدار و تضمين امنيت حمل و نقل تجاري استفاده مي كند و دشمنان ما مي دانند كه تأثير

اين جزاير در بعد دفاع و امنيت چيست.
صفوي با بيان اينكه حضور 93 فروند ناوگان بيگانه از درياي عمان تا خليج فارس را عامل نا امني در منطقه مي دانيم، افزود: دشمنان
فرامنطقه اي ما نگاه خاصي را پيگيري مي كنند و براي اينكه مانع پيشرفت جمهوري اسلامي و شكل گيري ايراني مقتدر شوند به دنبال

ايجاد ناامني هايي در مناطق پيرامون كشورمان هستند.
سرتيپ پاسدار &#171;حسين ظريف منش» فرمانده دانشگاه امام حسين(ع) در مورد اهداف برگزاري اين همايش اظهار داشت: اين

همايش، پرسش رهبر معظم انقلاب در خصوص اينكه چطور مي توان از سرمايه هاي كشور استفاده كرد را دنبال مي كند.
وي همچنين دانشگاه امام حسين(ع) را عقبه علمي سپاه دانست و با بيان اينكه اين دانشگاه وظيفه انديشه ورزي، توسعه و
اثربخشي را برعهده دارد، افزود: ما معتقديم هم انديشي متخصصان، صاحبنظران و انديشمندان موجب كارآيي بيشتر و اثربخشي

فعاليت ها در نيروهاي مسلح خواهد شد.
گفتني است، دومين همايش &#171;جغرافيا، توسعه، دفاع و امنيت» با موضوع فرصت ها و چالش هاي خليج فارس و تنگه هرمز
و چشم انداز آينده، طي دو روز با حضور مقامات كشوري و لشكري، كارشناسان و اساتيد دانشگاهي در تالار غدير وزارت كشور برگزار

مي شود.

1 صفحه 2 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس


